
PROTOKÓŁ 

Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO – BEZRZECZE 

z dnia 05.02.2018 r. 

 

 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1) Powitanie gości, radnych – stwierdzenie prawomocności posiedzenia 

2) Zatwierdzenie porządku posiedzenia – zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

tzn. z 08 stycznia 2018 r. 

3) Zmiana Uchwały nr 70 z dn. 27.11.2017 r. w kwestii podziału środków inwestycyjnych na 

rok 2018 

4) Sprawozdanie z wykonania Planu rzeczowo-finansowego RO za rok 2017 

5) Przedyskutowanie wykorzystania dodatkowego Funduszu na zadania integracyjne, tzw. 

„Mała dotacja” z Komisji ds. Inicjatyw Społecznych 

6) Rozpatrzenie prośby o ustawienie namiotu do sprzedaży fajerwerków przy ul. 

Łukasińskiego k. rz. Bukowa w dniach 25.12 – 31.12.2018r. 

7) Rozpatrzenie wniosku Zarządu RO o zatrudnienie osoby do obsługi sekretariatu 

8) Podjęcie Uchwały w sprawie zbycia działki nr 59/24 obręb 2044 wchodzącej w skład 

zespołu boisk sportowych MOSiR – ul. Modra 

9) Wolne wnioski: wysoki stan wód gruntowych na obszarze Krzekowo-Żyzna-Inspektowa. 

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Osiedla Janusz Fert powitał radnych i gości oraz stwierdził prawomocność 

posiedzenia. Obecnych na posiedzeniu: 8 radnych. 

 

Ad. 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia. Wszyscy „za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 

 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady. Wszyscy „za”, nikt się nie wstrzymał, 

nikt nie był „przeciw”. 

 

Ad. 3 

Zmieniono Uchwałę nr 70 z dn. 27.11.2017 r. w kwestii podziału środków inwestycyjnych na rok 

2018, tzn. przegłosowano przydział kwoty 110 tys. zł na budowę placu Misia Wojtka poł. przy ul. 

Misia Wojtka ze środków inwestycyjnych będących w gestii Rady Osiedla. Wszyscy „za”, nikt się 

nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 

 

Ad. 4 

Skarbnik, Liliana Gnoińska przedstawiła wykonanie planu rzeczowo-finansowego za rok 2017. 

Wydatki zostały uzgodnione z WGKiOŚ UM. Wykonanie planu zostało przyjęte jednogłośnie. 

Wszyscy „za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 

 

Ad. 5 

Ustalono wykorzystanie dodatkowego Funduszu na zadania integracyjne, tzw. „Mała dotacja” z 

Komisji ds. Inicjatyw Społecznych. Całą kwotę (6750 zł) przeznaczono na organizację festynu dla 

dzieci i młodzieży z okazji rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Wstępny termin festynu 

01.09.2018 (sobota), miejsce: zespół boisk MOSiR przy ul. Modrej. Wszyscy „za”, nikt się nie 

wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 

 

  



Ad. 6 

Przegłosowano prośbę/wniosek Pana Sebastiana Kopańskiego o ustawienie namiotu do sprzedaży 

fajerwerków przy ul. Łukasińskiego koło rz. Bukowa w dniach 25.12 – 31.12.2018r. Wszyscy „za”, 

nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie wniosku Zarządu RO o zatrudnienie osoby do obsługi sekretariatu. Przegłosowano 

wniosek o zatrudnienie Pani Idy Miszkin na czas określony (12.02.2018 – 30.06.2018) w niepełnym 

wymiarze czasu pracy, tzn. 25h / m-c. Wszyscy „za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 

 

Ad. 8 

Podjęto Uchwałę w sprawie zbycia działki nr 59/24 obręb 2044 wchodzącej w skład zespołu boisk 

sportowych Modra/Krzekowo-Bezrzecze – pismo WZiON.I.6840.250.2017.MF 

Przegłosowano wniosek o niezbywanie przedmiotowej działki i pozostawienie jej w zespole boisk 

MOSiR. Wszyscy „za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 

Pisemna odpowiedź sporządzona na podst. uchwały Rady zostanie doręczona do WZiON UM 

niezwłocznie. 

 

Ad. 9 

W ramach wolnych wniosków podjęto temat zgłoszony przez Joannę Pieciukiewicz dotyczący 

wysokich stanów wód gruntowych na obszarze Krzekowo-Żyzna-Inspektowa-Bukowa. 

Ze względu na podtapianie posesji w okolicy rz. Bukowa oraz niekorzystne prognozy 

hydrologiczne na przyszłość zadecydowano o wystosowaniu pisma w przedmiotowej sprawie do 

Zastępcy Prezydenta Miasta oraz Komisji Komunalnej Rady Miasta. 

Sporządzeniem w/w pisma zajmie się wnioskodawczyni. 

 

 

 

 

Protokołował: 

Andrzej Porożyński 


